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Muistio 
 
Aika  19.1.2022 klo 18.00 - > siirretty kokous 12.1.22 
 
Paikka   Teams-kokous 
 
Läsnä   Meri Parikka  puheenjohtaja 

Kaisa Lukkarinen sihteeri 
Riikka Antinaho 

  Linda Suonperä klo 19.25 asti 
  Mikko Pitkänen 
  Maria Pecoraro  klo 18.10 alkaen 

Tanja Myllylä 
Heidi Puustinen   

  
Estynyt  Senja Hirsjärvi 

Salla Pehkonen 
  
 
  
  

1. Kokouksen avaus  
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18.05 ja toivotti kaikki tervetulleiksi. Todettiin läsnäolijat 
ja estyneet.  

 
2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.  
 

3. Esityslistan hyväksyminen 
Hyväksyttiin kokouksen esityslista. 

  
4. Tilitoimistoasia  

AJ-Laskenta ei enää tee kirjanpitoa ja tilinpäätöstä ilmaiseksi. Anu Penttinen (AJ4 Tilit) luvan-
nut tehdä tilinpäätöksen 50 € + alv. Heidi on vielä Anuun yhteydessä käytännön asioiden so-
pimista varten. 

 
5. Lahjoitus ja sen käyttö 

470 € saatu lahjoituksena viime vuoden puolella. Tanja ja Riikka pyytävät koululta ideoita 
hankintoja varten helmikuun kokoukseen mennessä ja hankinnat esimerkiksi maaliskuussa 
tai myöhemmin keväällä. Lisätään tähän myös puuttuvat kirjat. 
 

6. Leirikouluavustuksen hakemuksen tilanne 
6.luokan hakemus leirikouluavustusta varten on peruttu eikä tähän tarvita enää varata varo-
ja. 

 
7. AVI:n kerhojen tilannekatsaus 

Keväälle sovittu koodikerhon jatkaminen. Selvitetään myös mahdollisia erikoiskerhoja esim. 
kulttuurilaitoskäyntejä tai tramppaharjoituksia. Mikko tiedustelee mahdollisuutta pitää ker-
hoja vielä kesäkuussa (jatkoaika AVIlta), jos niitä ei pystytä toteuttamaan kevään aikana. 
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8. Varainhankinta 

Kangaskassia on pidetty hyvänä varainhankintakeinona ja Meri on selvittänyt eri vaihtoehto-
ja toteutukselle. Meri tehnyt myös luonnoksen painatusta varten. Päätetään kassin teettämi-
sestä. Väriksi valitaan musta ja luonnonvärinen vaalea. Kysytään sponsoreita kassiin lähialu-
een yrityksistä Pöllöwaari jne. Työryhmään valitaan Tanja sponsorikyselyjä varten, Meri hoi-
taa suunnittelun ja Mikko etsii vanhan sponsorilistan. Palataan asiaan seuraavassa kokouk-
sessa. 

 
9. Vuodenvaihteen uutiskirje ja viestintä 

Pohdittiin yhdessä aiheita uutiskirjeeseen: uudet säännöt, ennakkotilaus mahdollisuus kas-
sista, kerhoista ja kirjalahjoitukset. Jäsenmaksu muistutus myös mukaan. Lähetään sama in-
formaatio Wilman kautta. Mikko tekee luonnoksen tästä. 
 
Pdf-laskun lähettäminen jäsenille viime vuoden jäsenille. Heidi tekee laskupohjan. 

 
10. Muut ajankohtaiset asiat 

Kaisa on tehnyt Tuen vuosikellon ja tallennetaan se täydennettynä Tuen Driveen. Vuosikelloa 
täydennetään tarpeen mukaan. 
 
24.1.22 klo 14.15–15.15 koululla laajennettu oppilashuoltoryhmä, johon varattu 15 minuut-
tia aikaa Tuen esittelylle sekä vanhempien näkökulman kertominen. Tehdään aineisto ko-
koukseen toimintasuunnitelman ja eppueskari-messujen aineistosta. Meri ja Kaisa osallistu-
vat. 
 
Keskusteltiin tulevista vastuutehtävistä, jotka valitaan vuosikokouksessa. Meri laittaa vielä 
hallituksen ryhmään muistutuksen, että vastuuhenkilöitä etsitään. Etenkin rahastonhoitajan 
löytäminen on kriittistä.  

 
11. Kokouksen päättäminen 

 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.44. 

 
Helmikuussa käsitellään tilinpäätös 24.2. 
Maaliskuussa vuosikokous 24.3. 
 
 
 

 
 __________________________ _____________________________ 

       Meri Parikka                      Kaisa Lukkarinen 


